
entrevista 
material, en el cas de Plana 
Lledó, amb una teulada nova, i 
una reublcació, en el cas de Can 
Pantiquet, on s'hauria de buscar 
un nou lloc amb una entrada 
més digna, mantenint, això sí, el 
lloc de culte al barri. 

Creu vostè que la nova Llei 
d'Educació és correcta, o que 
més aviat persegueix la religió 
catòlica? 
És una problemàtica bastant 
complicada. La LOE no 
persegueix la religió, el que 
passa és que potser no plau prou 
la poca presència de la religió a 
les escoles públiques. A la 
vegada, no garanteix prou la 
Uibertat d'escollir un centre 
privat concertat. Ara bé, cal dir 
que la formació estrictament 
cristiana no depèn tant de 
l'escola com de la família i de la 
comunitat cristiana. Però la 
cultura religiosa sí, i en això és 
on la societat pateix. El jovent 
no té eines suficients per valorar 
prou el fet religiós. 

Si li hagués estat possible, li 
hauria agradat participar a la 
manifestació contra la nova 
llei d'educació? 
No. Ja hi ha un parlament votat 
per la gent del país i no veig 
necessària una manifestació com 
aquesta en una societat 
democràtica. Una altra cosa és el 
diàleg que en el cas de postures 
oposades s'ha de fet per tal de 

modificar les parts més difícils. 

Quina opinió li mereix la 
programació de la COPE? 
Cada vegada que l'escolto o en 
faig un intent, em sento 
indignat i tanco la ràdio perquè 
em sento ferit i ofès com a 
persona del país i com a cristià. 
Però l'episcopat català no té cap 
acció a la COPE. El que crec és 
que s'hauria de fer una 
intervenció per pos^ les coses al 
seu lloc. 

Creu que Federico Jiménez 
Losantos és un mentider o 
pensa que diu la veritat amb 
molta vehemència? 
Manipula el que diu per provocar 
i tenir un ressò a la societat, en 
el mal sentit de la paraula! 
Sobretot en la forma nacional-
imperialista que hi ha darrera 
d'alguns dels professionals de 

La formació 
religiosa 
depèn de la 
comunitat 
cristiana i la 
família, i 
la cultura 
religiosa, de 
l'escola 

l'emissora, però el cas que més 
ho delata és el programa del 
matí. 

Com valora que a Catalunya hi 
hagi més matrimonis pel civil 
que no pas religiosos? 
Ho veig com un fet normal en 
una societat on un percentatge 
elevat prescindeix de qualsevol 
referència religiosa. Però cal 
precisar que molts dels 
matrimonis civils són fruit 
d'una nova unió que ve d'una 
situació de divorci. El més curiós 
és el fet que els joves demanen 
més casar-se per l'Església, la 
qual cosa m'ha sorprès, però que 
té una expKcació en el fet que els 
més grans, si es tornen a casar, 
ho fan pel civil. • 

Altres entrevistes de ELS CIUTADANS PREGUNTEN A: 

GENER - Rosa Esteve, (ICV) regidora del grup municipal de l'Entesa 

Les persones que vulguin pregxmtar qualsevol qüestió als nostres següents personatges entrevistats, 
poden enviar la seva pregimta a: 
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